

KENYATAAN TAWARAN

Sebut harga ini adalah dipelawa dari kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Majlis Perbandaran Kuantan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja serta mempunyai syarat-syarat berikut:-

BIL.	JENIS KERJA	LESEN	NO. SEBUT HARGA	TARIKH LAWATAN TAPAK/TAKLIMAT	TARIKH TUTUP
1.	Cadangan Kerja-Kerja Membekal Dan Memasang Alatan Permainan Bersepadu Serta Kerja-Kerja Berkaitan Di Zoo Mini Taman Teruntum, Kuantan.	CIDB Gred : G1 Kategori : CE 14	MPK/W/SH: 90/2019	Jabatan Landskap Lama, Jalan Teluk Sisek (pejabat lama) 10 September 2019 (Selasa) Jam 10.00 pagi (Kehadiran Wajib)	23 September 2019 (Isnin)

Naskah meja tawaran boleh disemak dan dibeli di **Kaunter Berpusat, Majlis Perbandaran Kuantan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan pada waktu pejabat sahaja mulai 11 September 2019 (Rabu).**

Kontraktor yang berminat hendaklah menunjukkan Sijil Asal Pendaftaran Majlis Perbandaran Kuantan, Sijil Asal Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta sesalinan sijil-sijil tersebut perlu dikepilkan. ***Pemilik lesen adalah diwajibkan hadir bagi sesi lawatan tapak / taklimat kerja. Hanya kontraktor yang mematuhi syarat-syarat sahaja berhak menyertai tawaran ini.***

Naskah tawaran boleh diperolehi setelah menjelaskan bayaran secara Tunai, Wang Pos atau Wang Kiriman atas nama Majlis Perbandaran Kuantan.

Sebut harga ini ditutup pada 23 September 2019 (Isnin) sebelum jam 12.00 tengahhari. Naskah tawaran yang telah siap dipenuhi hendaklah dimasukkan kedalam sampul surat yang bertulis di sudut kiri atas "NO. SEBUT HARGA" seperti di atas dan kembalikan kepada Kaunter Berpusat, Majlis Perbandaran Kuantan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan, Pahang Darul Makmur.

Pihak MPK tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran serta tidak bertanggungjawab di atas apa jua perbelanjaan yang terlibat oleh penender untuk mengemukakan tawaran ini. Untuk keterangan lanjut sila hubungi Bahagian Pembangunan Landskap, Jabatan Landskap di talian 09-5121555 / 666.